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 1 27-7/15פרוטוקול מס' 

 2 מן המניין,שלא מישיבת מועצת עיר, 

 3 (22.7.15תשע"ה, ) באב ו'מיום ד', 

 4 באולם הישיבות של העירייה 19:00בשעה 

 5 ראש העיר -   מר יעקב פרץ   נכחו :

 6 מ"מ סגן רה"ע -  עו"ד מימון טולדנו

 7 סגן רה"ע -  מר אברהם מועלם

 8 סגן רה"ע -   מר מייזלס אריה

 9 חבר מועצת העיר -   אבני מתימר 

 10 חבר מועצת העיר -   מר אסולין ציון

 11 חבר מועצת העיר -   מר ברבי עופר

 12 חבר מועצת העיר -  מר גרינבלום אברהם

 13 חבר מועצת העיר -   מר הרצל יהודה

 14 חברת מועצת העיר -  עו"ד מירב ברגר עטרה

 15 חבר מועצת העיר -   עו"ד מושיאשוילי סימון

 16 חבר מועצת העיר -  סולומונוב עמנואלעו"ד 

 17 חבר מועצת העיר -   עו"ד צברי יורם

 18 

 19 

 20 חבר מועצת העיר -  מאיר מר אוטמזגין  :לא השתתפו

 21 חבר מועצת העיר -   מר רועי בן שלוש

 22 חברת מועצת העיר -  עו"ד ניקיטצ'נקו עדנה

 23 חבר מועצת העיר -   מר קמר איגור

  24 

 25 מנכ"ל העירייה -   מר בני חזן   סגל :

 26 גזברית העירייה -  גב' אסתר אברמסון  

 27 יועץ משפטי -   עו"ד חיים מלכא  

 28 יועץ משפטי -   עו"ד יוסף סגל 

 29 מבקר העירייה  -  עו"ד אלישע שלם 

 30 

 31 

 32 2015פתיחת תב"ר סימון כבישים והתקני בטיחות . 1

 33 בהתאם למקורות המימון:₪  134,254בסכום 

 34 ₪ 93,978 –משרד התחבורה 

 35 ₪  40,276 –קרנות הרשות 
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.   ע:"מר י. פרץ, רה  1 אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר מן המניין

י    2על סדר היום, פתיחת תב"ר סימון כבישים והתקנ

 3. זה בהתאם 134,254, הסכום 2015בטיחות לשנת 

 4 93,978למקורות המימון הבאים: משרד התחבורה 

 5. מישהו מבקש להתייחס? מי 40,276הרשות  וקרנות

 6בעד? פה אחד. תודה רבה. אני אשמח לתת לכם עדכון 

 7קצר. אם אתם מכירים את דרך חיפה, אנחנו נמצאים 

 8 772בשלבים של סיום, אנחנו לפני מסירה. יש את כביש 

, סיימנו את   9שגם הוא בחלק הראשון שלו, שלב א'

 10ה בקטע של העבודות. אנחנו גם סיימנו את השלב הז

יגור, מיגור אנחנו 772כביש   11, מי שלא מכיר, זה אזור 

 12א' שזה מכניס אותנו  772, בוצע 772-מגיעים, נכנסים ל

 13לתוך אזור התעשיה ודרך חיפה במקטע הזה. אם שמתם 

 14לב, על הצומת בעיר גנים אנחנו עשינו שם הסדרה זמנית 

 15 של כיכר. הכיכר מוכיחה את עצמה.

 16 יותר טוב מרמזור. נכון, :גב' סימה הרשל

 17יותר טוב מרמזור ולכן התעכבנו חודש לאשר מעגל  ע:"מר י. פרץ, רה

 18תחבורתי זמני על כל ההסדר כדי לנסות לראות איך זה 

 19 פועל כולל סקירות של 

 20 מאיפה זה מגיע? זה מגיע  :עו"ד יורם צברי

 21 בכניסה הראשית לקרית אתא  ע:"מר י. פרץ, רה

 22 חסידים?לפני כפר  :עו"ד יורם צברי

 23 מצומת קרית אתא ע:"מר י. פרץ, רה

 24 לא, מכפר חסידים זה דשנים? :עו"ד יורם צברי

 25לא מכפר חסידים, מיגור. כמה מטרים לפני כפר חסידים  ע:"מר י. פרץ, רה

 26 פונים שמאלה לאזור התעשיה. 

 27 זה מגיע עד לכיכר? :עו"ד יורם צברי

 28דה הזאת, וגם יש את מגיע עד לכיכר עיר גנים פה בנקו ע:"מר י. פרץ, רה
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 1  -ה

 2 לא רואים את הזה. דובר:

 3 וגם כאן יש צומת, בנקודה הזאת. ע:"מר י. פרץ, רה

 4 הכביש הזה ממשיך ישר או שמאלה? דובר:

 5 זה כביש ישר, כאן יש צומת.  ע:"מר י. פרץ, רה

 6 ואז פונה שמאלה?  דובר:

 7מה מהצומת הזה שמאלה לתוך אזור התעשיה, זה כביש  ע:"מר י. פרץ, רה

 8שנקרא החומרים המסוכנים, עוקף החומרים המסוכנים 

גנים, כאן יש את הכיכר   9והציר הזה ממשיך עד לעיר 

 10וכמובן אם שמתם לב לפני כחצי שנה, שמונה חודשים, 

ו   11עקרנו את עצי האיקליפטוס, פתחנו את הכביש, יצרנ

 12איזשהו ריבוד זמני בינתיים, גם הכביש הזה הוא חלק 

 13ת, גם למטרונית וגם לזה, מהאסטרטגיה התחבורתי

ל   14אנחנו מחכים כמובן לאישור תקציבי ולכן בלי הטיפו

 15ברחוב התעשיה יהיה לנו קשה מאוד לאשר את הפתיחה 

 16, כי הוא חלק מהאסטרטגיה התחבורתית 772של כביש 

 17כדי שלא יווצר עומס גדול מאוד על הכיכר וגם כמובן על 

ויוצאת מקרית א  18תא. התנועה שנכנסת לתוך קרית אתא 

 19ההשקעה כאן ברחוב התעשיה לאחר שעשינו סקר מקיף 

 20שקל. זה נוסף  46,000,000עם האומדנים זה משהו כמו 

 21לכל ההשקעות שהושקעו כאן, משהו בסביבות 

 22 , אני מאוד מקווה772על ציר כביש ₪  450,000,000

 23שנשלים את זה. אנחנו נתעכב עד שנקבל את האישור 

 24וב התעשיה, מי ממשרד האוצר והתחבורה לביצוע רח

 25שמכיר כאן את הציר הזה שיוצא לחוצות המפרץ, אז זה 

 26כביש רחוב הירדן שכבר בוצע, יש כאן כיכר, אז אנחנו 

 27יכולים לצאת מרחוב התעשיה, יוצאים, עולים ברמפה 

 28אל מחלף, אל כביש עוקף קריות צפונה, וכאן ביציאה 
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 1שמאלה אל רחוב ההסתדרות, ועליה אנחנו יכולים 

 2קף קריות וכמובן ישר אל המנהרות. אז יש לעלות לעו

 3לנו גם את רחוב הירדן, רחוב התעשיה שיבוצע, כביש 

, ואז אנחנו כאן הצלחנו לפתח את כל, הנגשה  772  4א'

 5מאוד מאוד רחבה של כל אזור התעשיה של שטחים של 

 6דונם,  200, שטחים זמינים למכרזים לתעשיה של 261כ/

 7וחנן שעוברים לשיפוט רמת י 124דונם של ז.ב.  350ועוד 

 8העיר קרית אתא וכמובן המשולש הזה שהוא משולש 

 9שיחבר את כל המערך הזה של אזור התעשיה, משהו 

גודל של   10דונם פיתוח של תעשיה ותעסוקות  600בסדר 

 11שונות, חלק זה יהיה בתי מלאכה, חלק מסחר, שאר 

 12הדברים האחרים. אז זהו, אז אם יש שאלה על העניין 

 13לקרית אתא שהיא קצת מתעכבת אז זה הזה של כניסה 

 14ההסבר המהיר לנושא הזה. כן, אנחנו יוצאים לפגרה 

 15באוגוסט ובעזרת השם נהיה מוכנים לתחילת שנת 

 16הלימודים, אנחנו מיד אחרי החופשה, אנחנו יוצאים 

ונחזור שבועיים   17לחופשה בשבוע הבא אחרי תשעה באב 

ניתן גם דיווח לפ  18 ני כן. לפני, נכין את שנת הלימודים, 

 19 יעקב, מה עושה חברת הגז לכל הפיתוח הזה? :עו"ד יורם צברי

 20חברת הגז היא חלק מהפיתוח, חברת הגז הוצאנו לה  ע:"מר י. פרץ, רה

י  ,  9חודשים,  8היתרים מלפנ  21חודשים, קצת יותר אפילו

 22לבצע את ההטמנה העילית. אנחנו מחכים לקבל חוות 

י  23ביאו את דעת שאכן הם עומדים לסיים את הזה והם 

 24אותם צוברים גדולים כדי להטמין אותם, אחרי שהם 

 25יעמדו בכל המשימות ניתן להם מה שנקרא אישור 

 26להטמנה, אם יהיה אישור להטמנה אז תוגש בקשה 

 27מסודרת להוצאת רישיון עסק, אם יעמדו בכל התנאים 

 28אז שם תהיה חוות הגז. מבחינתנו חוות הגז הזאת היא 
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גז למילוי בלונים, או  1מנם זה מפעל אזורי ומפעל חוות 

 2גדול אבל מפעל למילוי בלונים עם רמת מלאי מאוד 

 3טון בכל חוה, אין  700, 900מאוד קטנה שאנחנו נתנו 

 4טון סך  2,4יותר צורך גדול כמו שהיה בעבר, ומקסימום 

 5הכל לכל החוה, וכאשר, פה באזור הזה של אדמות הצפון 

 6ממש  יש חלופה של המועצה הארצית באזור הזה כאן,

 7דונם שיהיה מצבור  50סמוך, צמוד לקישון, תא שטח של 

גז במיכלים כמו ששומרים את הנפט   8של גז, לשמור 

 9ושאר התזקיקים, אז יהיה כאן גפ"מ בשמירה, ומכאן 

 . יוזרם בצורה מבוקרת אל חוות הגז, בנקודה הזו  10הוא 

 11זה. תמ"א  2,4-מה שבטוח שבחוות הגז לא יהיה יותר מ

 12תוקף לתוכנית הזאת כתוכנית לא רק ג' בעצם נתנה  32

 13במסגרת תמ"א אלא ברמה מפורטת שאישרה את המפעל 

 14הזה כמפעל וזהו, והמפעל הזה ימשיך להיות מפעל 

 15טוב חבריה, קיץ למילוי בלונים כמו שאנחנו מכירים. 

 16 בריא וחופשה נעימה. 

 17 ישיבה נעולה

 18 

 19 נתעכב 

  20 


